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Talsos 

 

 

2021.gada 29.jūnijā                                    Nr.8 

 

Sēde sasaukta plkst. 10.00 

Sēdi atklāj plkst.10.00 

Domes  sēde notiek  attālinātā  veidā  kā  videokonference,  tā tiek  ierakstīta  video  

un  audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs: Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja  

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 15 deputāti:   

Andis Astrātovs  

Edmunds Demiters (plkst.11.45-10.47nav pievienojies videotiešsaistē) 

Daiga Feldmane (plkst. 10.41-10.54 nav pievienojusies videotiešsaistē) 

 Normunds Krūze 

Tabita Kalniņa (plkst.11.25-11.30 nav pievienojusies videotiešsaistē, 

plkst.13.12-13.14 nav pievienojusies videotiešsaistē, aiziet plkst.13.21) 

            Kalvis Kalniņš  

Dainis Karols (plkst.11.09-11.11 nav pievienojusies videotiešsaistē) 

Miervaldis Krotovs 

Ilva Norenberga (plkst.11.28-11.30 nav pievienojusies videotiešsaistē) 

Gundars Sebris (plkst.10.18-10.21nav pievienojies tiešsaistē)  

Sandra Pētersone 

Oļegs Solovjovs  

Alfons Spēks  

Normunds Tropiņš (pievienojas plkst.10.02) 

Gerda Zeberiņa (aiziet plkst.13.21) 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

            Inga Gluzda – attaisnotu iemeslu dēļ 



            Lauris Pīlēģis – attaisnotu iemeslu dēļ 

  

Sēdē piedalās 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Arvis Lagzdiņš –  Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks 

Evita Veide – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas 

vadītāja 

Ainārs Korulis – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā 

atbalsta daļas vadītājs 

Eva Zolneroviča – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Personāla 

daļas vadītāja 

Aija Tihovska – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas 

Ekonomikas daļas vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas Projektu vadības daļas vadītāja 

Baiba Lorence – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Inga Grietēna – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Bruno Dāvids Strauts – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītājs 

Iveta Bruzgule – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā 

atbalsta daļas juriste 

Toms Akmentiņš – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma 

nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas energopārvaldnieks 

Andrejs Aveniņš – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma 

nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas celtniecības speciālists 

Baiba Garance – Talsu novada pašvaldības Kvalitātes vadības un uzraudzības 

nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības konsultante 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga 

nodaļas vadītāja 

Inga Romaško – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas 

vadītāja 

Endija Libere – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas Zemes 

un nekustamā īpašuma daļas vadītāja 

Ramona Riekstniece – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas 

Nekustamā īpašuma nodokļa daļas vadītāja 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības 

nodaļas vadītāja 



Aivars Pekmans – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības 

nodaļas Sporta daļas vadītājs 

Ina Jurkeviča – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

Kultūras daļas Speciāliste kultūras jautājumos 

Līva Dāvidsone – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības 

nodaļas Tūrisma informācijas daļas vadītāja 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju 

nodaļas datortīkla administrators 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi:    

Uldis Jaunzems-Pētersons – Talsu novada muzeja direktors 

Kaspars Sakniņš – Talsu novada sporta skolas direktors 

Ginta Petra – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja 

Ilgonis Grosvalds – Talsu novada Administratīvās komisijas priekšsēdētājs 

Aija Staškova-Ciemīte – Bāriņtiesas priekšsēdētāja vietniece 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītājas vietniece 

Tatjana Kuzmuka – Talsu novada Sociālā dienesta Sociālā darba un sociālās 

palīdzības nodaļas vecākā sociālā darbiniece 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Inese Caune – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece 

Lienīte Krūzīte – Talsu novada Izglītības pārvaldes Izglītības metodiķe 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja 

Juris Upmalis – Laucienes, Balgales un Ķūļciema pagastu pārvalžu vadītājs; 

SIA “Talsu namsaimnieks” valdes loceklis 

Andris Grīnbergs – Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta pārvaldes, Lubes 

pagasta pārvaldes un Īves pagasta pārvalžu vadītājs 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja; SIA “Talsu televīzija” 

likvidatore 

Ginta Petra – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra direktore 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

Izsludinātā darba kārtība: 

Publiskā (lemjošā) daļa 

1. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu televīzija” slēguma finanšu 

pārskata un mantas sadales plāna apstiprināšanu. 

2. Par finansējuma piešķiršanu 2021. gada II kārtas Talsu novada kultūras un 

tūrisma projektiem. 

3. Par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2021.gadā. 

4. Par dalības maksu Talsu novada  Sporta skolas nometnēs 2021. gadā. 



5. Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu 

projektā “Sporto visa klase”. 

6. Par Laucienes pamatskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu 

projektā “Sporto visa klase”. 

7. Par grozījumiem Talsu novada muzeja nolikumā. 

8. Par grozījumiem Talsu novada Administratīvās komisijas nolikumā. 

9. Par Talsu novada pašvaldības iestādes “Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma 

centrs” darbības stratēģiju 2021. – 2025. gadam. 

10. Par Talsu novada pašvaldības 2020.gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

11. Par Vijas Nagles atbrīvošanu no Talsu Galvenās bibliotēkas direktora amata. 

12. Par Ilgoņa Leišavnieka atbrīvošanu no pansionāta “Lauciene” direktora amata. 

13. Par Tatjanas Zāģeres atbrīvošanu no Talsu novada bāriņtiesas locekļa amatu. 

14. Par valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi. 

15. Par atbalsta piešķiršanu konkursa “Dari Talsu novadam” pretendentiem. 

16. Par Eksporta ielu Talsos, Talsu novadā. 

17. Par IK “RAMBULES” iesniegumu. 

18. Par siltumtrases posma izbūvi Raiņa ielā 10A, Valdemārpils, Talsu novads. 

19. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu namsaimnieks” līdzdalības 

izvērtējumu. 

20. Par Talsu tautas nama maksas pakalpojumiem. 

21. Par Talsu tautas nama telpu un teritorijas nomas maksu Lielajā ielā 17, Lielajā 

ielā 19/21, un Jaunatnes ielā 1A, Talsos, Talsu nov. 

22. Par Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra maksas pakalpojumiem. 

23. Par Balgales pagasta pārvaldes nedzīvojamās ēkas "Katlu māja" telpu nomas 

maksu Dursupē, Balgales pag., Talsu nov. 

24. Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no ceļu un ielu fonda 

rezerves fonda līdzekļiem. 

25. Par finansējuma piešķiršanu Īves pagasta pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

26. Par finansējuma piešķiršanu Valdgales pagasta pārvaldei no nekustamās 

mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

27. Par ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes pamatskolā vasaras 

nometņu dalībniekiem. 

28. Par aizņēmuma ņemšanu ERAF projekta 8.1.2.0/17/I/004 “Vispārējās 

izglītības iestāžu mācību vides uzlabošana Talsu novadā”  īstenošanai. 

29. Par Covid-19 sertifikāta izdrukas pakalpojumu. 

30. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam 

Nr. 2, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā. 

31. Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0177, Blaumaņa iela 45, 

Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

32. Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0175, Blaumaņa iela 35, 

Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

33. Par nomas izsoles noteikumiem nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8846 002 

0174,“Dīriņi”, Balgales pagastā, daļai 27,5 ha platībā. 



Informatīvā daļa (publiskā) 

1. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Informatīvā (slēgtā) daļa 

2. Par Rīcības izvērtēšanas komisijas ziņojumu. 

 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu izņemt no darba kārtības 28.darba kārtības  

jautājumu “Par aizņēmuma ņemšanu ERAF projekta 8.1.2.0/17/I/004 “Vispārējās 

izglītības iestāžu mācību vides uzlabošana Talsu novadā” īstenošanai”. Lūdz 

A.Dimanti sniegt skaidrojumu. 

A.Dimante lūdz šo jautājumu izņemt no domes sēdes darba kārtības, jo par šo 

jautājumu atkārtoti būtu jālemj jūlijā jaunajam domes sastāvam. Min, ka aizņēmumu 

piešķir tikai pamatlīdzekļu iegādei, bet tā kā daudzas mēbeles ir arī mazvērtīgais 

inventārs, tad papildus ir arī vēl budžetā jāatrod nauda, un jūlijā tiks virzīti lēmuma 

projekti gan par aizņēmumu, gan par papildu finansējumu no budžeta mēbeļu iegādei. 

Norāda, ka jebkurā gadījumā šo jautājumu Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu 

kontroles un pārraudzības padomei iesniegt nevar, kamēr nav jaunās domes lēmums.  

 Plkst.10.02 N.Tropiņš pievienojas videotiešsaistē. 

 

Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka  saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 70.1 un 70.2 punktu  domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un 

pārraidīta kā videokonference publiskā interneta vidē, un brīdina klātesošos par iegūto 

datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar darba kārtību nav.  

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izņemt no darba kārtības 28.darba 

kārtības  jautājumu. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, 1 atturas (G.Sebris), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

Publiskā (lemjošā) daļa 

1. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu televīzija” slēguma 

finanšu pārskata un mantas sadales plāna apstiprināšanu. 

2. Par finansējuma piešķiršanu 2021. gada II kārtas Talsu novada kultūras 

un tūrisma projektiem. 



3. Par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2021.gadā. 

4. Par dalības maksu Talsu novada  Sporta skolas nometnēs 2021. gadā. 

5. Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas 

skolu projektā “Sporto visa klase”. 

6. Par Laucienes pamatskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas 

skolu projektā “Sporto visa klase”. 

7. Par grozījumiem Talsu novada muzeja nolikumā. 

8. Par grozījumiem Talsu novada Administratīvās komisijas nolikumā. 

9. Par Talsu novada pašvaldības iestādes “Sabiles mākslas, kultūras un 

tūrisma centrs” darbības stratēģiju 2021. – 2025. gadam. 

10. Par Talsu novada pašvaldības 2020.gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu. 

11. Par Vijas Nagles atbrīvošanu no Talsu Galvenās bibliotēkas direktora 

amata. 

12. Par Ilgoņa Leišavnieka atbrīvošanu no pansionāta “Lauciene” direktora 

amata. 

13. Par Tatjanas Zāģeres atbrīvošanu no Talsu novada bāriņtiesas locekļa 

amatu. 

14. Par valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi. 

15. Par atbalsta piešķiršanu konkursa “Dari Talsu novadam” 

pretendentiem. 

16. Par Eksporta ielu Talsos, Talsu novadā. 

17. Par IK “RAMBULES” iesniegumu. 

18. Par siltumtrases posma izbūvi Raiņa ielā 10A, Valdemārpils, Talsu 

novads. 

19. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu namsaimnieks” 

līdzdalības izvērtējumu. 

20. Par Talsu tautas nama maksas pakalpojumiem. 

21. Par Talsu tautas nama telpu un teritorijas nomas maksu Lielajā ielā 17, 

Lielajā ielā 19/21, un Jaunatnes ielā 1A, Talsos, Talsu nov. 

22. Par Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra maksas 

pakalpojumiem. 

23. Par Balgales pagasta pārvaldes nedzīvojamās ēkas "Katlu māja" telpu 

nomas maksu Dursupē, Balgales pag., Talsu nov. 

24. Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no ceļu un ielu 

fonda rezerves fonda līdzekļiem. 

25. Par finansējuma piešķiršanu Īves pagasta pārvaldei no nekustamās 

mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

26. Par finansējuma piešķiršanu Valdgales pagasta pārvaldei no 

nekustamās mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu 

līdzekļiem. 

27. Par ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes pamatskolā 

vasaras nometņu dalībniekiem. 

28. Par Covid-19 sertifikāta izdrukas pakalpojumu. 



29. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa 

īpašumam Nr. 2, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā. 

30. Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0177, Blaumaņa iela 

45, Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

31. Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0175, Blaumaņa iela 

35, Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

32. Par nomas izsoles noteikumiem nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 

8846 002 0174,“Dīriņi”, Balgales pagastā, daļai 27,5 ha platībā. 

Informatīvā daļa (publiskā) 

1. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu. 

Informatīvā (slēgtā) daļa 

2. Par Rīcības izvērtēšanas komisijas ziņojumu. 

 

 

1. 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu televīzija” slēguma finanšu 

pārskata un mantas sadales plāna apstiprināšanu 

S.Pētersone, J.Robalde, D.Feldmane 

 

J.Robalde ziņo par sagatavoto lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.185 “Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu televīzija” 

slēguma finanšu pārskata un mantas sadales plāna apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

2. 

Par finansējuma piešķiršanu 2021. gada II kārtas Talsu novada kultūras un 

tūrisma projektiem  

S.Pētersone, E.Murauska 

 

E.Murauska ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 



Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.186 “Par finansējuma piešķiršanu 2021. gada II kārtas Talsu 

novada kultūras un tūrisma projektiem”. Lēmums pievienots protokolam 

 

 

3. 

 Par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2021.gadā  

S.Pētersone, L.Krūzīte 

 

L.Krūzīte ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.187 “Par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2021.gadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4. 

Par dalības maksu Talsu novada  Sporta skolas nometnēs 2021. gadā  

S.Pētersone, K.Sakniņš 

 

K.Sakniņš ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.188 “Par dalības maksu Talsu novada  Sporta skolas nometnēs 

2021. gadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5. 

Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu 

projektā “Sporto visa klase”  

S.Pētersone, I.Caune 

 

I.Caune ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.189 “Par Lībagu sākumskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās 

komitejas skolu projektā “Sporto visa klase””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

6. 

Par Laucienes pamatskolas piedalīšanos Latvijas Olimpiskās komitejas skolu 

projektā “Sporto visa klase”  

S.Pētersone, I.Caune 

 

I.Caune ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.190 “Par Laucienes pamatskolas piedalīšanos Latvijas 

Olimpiskās komitejas skolu projektā “Sporto visa klase””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

7. 

Par grozījumiem Talsu novada muzeja nolikumā 

S.Pētersone, U.Jaunzems-Pētersons, D.Feldmane, I.Norenberga, K.Kalniņš, 

E.Demiters, G.Sebris, T.Kalniņa, D.Karols 

 

U.Jaunzems-Pētersons ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

D.Feldmane jautā, vai šīs strukturālās izmaiņas paredz arī lielāku finansiālo 

ieguldījumu no Talsu novada pašvaldības puses un, ja paredz, tad cik? Jautā, par cik 

muzejā palielinās amata vietu skaits? 

 U.Jaunzems-Pētersons atbild, ka amata vietu skaits palielinās par vienu vietu. 

Min, ka tas ir iestrādāts Talsu novada muzeja darbības un attīstības stratēģijā 2021.–

2025. gadam. Nosauc, ka palielinājums varētu būt kādi 10 procenti no kopējā algu 

fonda.   

I.Norenberga jautā, kāpēc izmaiņas muzeja nolikumā tiek virzītas, pirms vēl ir 

apstiprināta jaunveidojamā novada struktūra? 



U.Jaunzems-Pētersons atbild, ka muzejus neapvienos vienā. Paskaidro, ka 

lēmums ir par Talsu novada muzeja iekšējo struktūru. Norāda, ka lēmuma projektu ir 

būtiski apstiprināt, lai varētu korekti veikt izmaiņas. 

Notiek diskusija. 

K.Kalniņš norāda, ka nolikuma 5.5.6.1.punktā [Apkopējs, direktora 

vietniekam saimnieciskajos jautājumos;] un 5.5.6.2.punktā [Strādnieks (tehniskais), 

direktora vietniekam saimnieciskajos jautājumos;] ir nepieciešami labojumi, 

papildinot punktus ar vārdu  - pakļauts. 

U.Jaunzems-Pētersons piekrīt, ka tas ir jāpārskata. 

S.Pētersone aicina to izlabot un veikt redakcionālas izmaiņas. 

            G.Sebris jautā, vai vārds  “pakļauts” atbilst darba likumdošanai? 

            U.Jaunzems-Pētersons paskaidro, ka attiecībā uz apzīmējumu  “pakļauts” 

jurists to ir izskatījis un arī pirms tam nolikumā ir lietots šāds apzīmējums. 

T.Kalniņa pauž viedokli, ka, iepazīstoties ar nolikumu, viņai ir licies, ka darbs 

tiek ļoti sarežģīts. Norāda uz nolikumā minēto Muzeja Zinātnisko padomi, kuru veido 

muzeja direktors un četri darbinieki. Jautā, kāpēc ir nepieciešama šāda padome, ja 

darbinieki tāpat satiekas kopā muzejā? 

U.Jaunzems-Pētersons atbild, ka to nosaka Muzeju likums. 

T.Kalniņa norāda, ka  5.3.4 punktā ir minēts, ka Muzeja Zinātniskās padomes 

lēmumiem ir tikai rekomendējošs raksturs, bet iepriekšējos punktus lasot, viņai ir 

licies, ka Muzeja Zinātniskās padome koriģē un reglamentē visu muzeja darbību.  

Lūdz nokomentēt nolikuma 5.5.7.punktu – Atkarībā no Muzeja darbības 

virzieniem, iepriekš saskaņojot ar Domi un Muzeja Zinātnisko padomi, Muzejā var 

veidot papildu Muzeja struktūrvienības vai Muzeja nodaļas. 

U.Jaunzems-Pētersons atbild, ka šis punkts ir, lai atvieglotu procesu un 

katrreiz nebūtu jāmaina viss nolikums.  

I.Norenberga norāda, ka, veidojot jaunu struktūrvienību, nolikums tāpat būs 

jāmaina. 

U.Jaunzems-Pētersons atbild, ka tad būs jāmaina tikai atsevišķs punkts. 

Plkst.10.18 –plkst.10.21 G.Sebris nav pievienojies tiešsaistē. 

I.Norenberga pauž viedokli, ka jebkādu lēmumu pieņemšanu par 

strukturālajām izmaiņām būtu jāpieņem pēc administratīvi teritoriālās reformas, 

vērtējot visu šo jautājumu kopsakarībā ar pārējām novada muzejiem, vēl jo vairāk 

papildu tam, ka ir arī finansiālā ietekme uz muzejā algu fondu, kas tika aplēsta ap 

10% no algu fonda. Norāda, ka nav korekti šobrīd veikt jebkādas izmaiņas, pirms ir 

apstiprināta vispār jaunveidojamā novada struktūra. Pauž uzskatu, ka šo lēmumu 

nevar pieņemt.  

D.Karols pauž viedokli, ka šīs struktūras sakārtošana nekādā ziņā neietekmēs 

tālākos soļus saistībā ar administratīvi teritoriālo reformu.  

Plkst. 10.41 D.Feldmane nav pievienojusies videotiešsaistē. 

Aicina deputātus atbalstīt lēmuma projektu. 

E.Demiters pauž viedokli, ka šobrīd ir īstais brīdis, kad lēmums ir jāpieņem.  

Aicina deputātus lēmuma projektu atbalstīt. 



T.Kalniņa pauž viedokli, ka nav pret to, ka muzeja darbiniekiem uzlabotos gan 

finansiālais stāvoklis, gan apstākļi, gan darba vide. Norāda, ka nav vēl gatava šajā 

brīdī balsot, apstiprināt un piekrist šim nolikumam.  

G.Sebris piekrīt T.Kalniņas teiktajam, ka daži punkti vēl muzeja nolikumā nav 

līdz galam izdiskutēti un pareizi noformulēti. Min, ka šī nolikuma apstiprināšana neko 

būtiski neuzlabos, muzeja apmeklējumi ir ļoti ierobežoti. Norāda, ka ir cītīgi 

jāpiestrādā pie nolikuma punktiem, lai nebūtu diskusijas. Pauž atbalstu I.Norenbergas 

teiktajam, ka, ja šis punkts ir ieviests, ka muzeja direktors it kā var izrādīt iniciatīvu, 

bet tas tik un tā ir domē jāvirza, tad tas nav loģisks. Norāda, ka šādi punkti nolikumā 

nedrīkstētu atrasties. 

S.Pētersone aicina deputātus neatlikt lēmuma pieņemšanu un  balsot “par” 

sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 7 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, A.Astrātovs, 

N.Krūze, O.Solovjovs), 2 pret (I.Norenberga, K.Kalniņš), 5 atturas (M.Krotovs, 

A.Spēks, G.Zeberiņa, T.Kalniņa, G.Sebris),  

 

DOME NOLEMJ 

Nepieņemt lēmumu “Par grozījumiem Talsu novada muzeja nolikumā”.  

 

 

8. 

Par grozījumiem Talsu novada Administratīvās komisijas nolikumā  

S.Pētersone, I.Grosvalds 

 

I.Grosvalds ziņo par sagatavoto lēmuma projektu.  

Plkst.10.54 D.Feldmane pievienojas videotiešsaistē. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.191 “Par grozījumiem Talsu novada Administratīvās komisijas 

nolikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9. 

Par Talsu novada pašvaldības iestādes “Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma 

centrs” darbības stratēģiju 2021. – 2025. gadam  

S.Pētersone, G.Petra 

 

G.Petra ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.192 “Par Talsu novada pašvaldības iestādes “Sabiles mākslas, 

kultūras un tūrisma centrs” darbības stratēģiju 2021. – 2025. gadam”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 

10. 

Par Talsu novada pašvaldības 2020.gada publiskā pārskata apstiprināšanu  

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.193 “Par Talsu novada pašvaldības 2020.gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

11. 

Par Vijas Nagles atbrīvošanu no Talsu Galvenās bibliotēkas direktora amata     

S.Pētersone, E.Zolneroviča, I.Norenberga 

 

E.Zolneroviča ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

I.Norenberga jautā, kā plānots aizpildīt vakanci? 

E.Zolneroviča atbild, ka tiks izsludināts konkurss. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.194 “Par Vijas Nagles atbrīvošanu no Talsu Galvenās bibliotēkas 

direktora amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

D.Karols izsaka pateicību V.Naglei par ieguldīto darbu Talsu Galvenajā 

bibliotēkā. 

 

 

12. 

Par Ilgoņa Leišavnieka atbrīvošanu no pansionāta “Lauciene” direktora amata   

S.Pētersone, E.Zolneroviča 

 

E.Zolneroviča ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.195 “Par Ilgoņa Leišavnieka atbrīvošanu no pansionāta 

“Lauciene” direktora amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13. 

Par Tatjanas Zāģeres atbrīvošanu no Talsu novada bāriņtiesas locekļa amatu  

S.Pētersone, I.Krēķe, I.Norenberga 

 

I.Krēķe ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.196 “Par Tatjanas Zāģeres atbrīvošanu no Talsu novada 

bāriņtiesas locekļa amatu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



14. 

Par valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi  

S.Pētersone, J.Skujeniece, M.Krotovs, D.Feldmane, K.Kalniņš, A.Astrātovs 

 

J.Skujeniece ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

No plkst.11.09-11.11 D.Karols nav pievienojies videotiešsaistē. 

Notiek diskusija. 

 

Ar 10 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa,), pret nav, 5 atturas 

(E.Demiters, A.Spēks, I.Norenberga, K.Kalniņš, T.Kalniņa), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.197 “Par valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas 

centra izveidi”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15. 

Par atbalsta piešķiršanu konkursa  “Dari Talsu novadam” pretendentiem  

S.Pētersone, B.Lorence, I.Norenberga, J.Skujeniece, A.Korulis, E.Demiters, 

A.Astrātovs  

 

B.Lorence ziņo par sagatavoto lēmuma projektu.  

 

I.Norenberga lūdz sniegt informāciju par finansējumu avotu –  

“Līdzfinansējums vecpilsētas ēku restaurācijai”, kas šogad, vismaz pirmajā pusgadā, 

paliks neapgūts. Jautā, kāpēc tā? 

B.Lorence atbild, ka tiek pārskatīti saistošie noteikumi, kas pēc Finanšu 

ministrijas norādījumiem tiek vēl precizēti, līdz ar to konkurss varētu tikt izsludināts 

tikai šī gada otrajā pusē. Min, ka pozitīvākā scenārija gadījumā konkursa 

pretendentiem pozitīvs lēmums varētu tikts pieņemts tikai gada beigās, skaidrs, ka šo 

finansējumu viņi šajā gadā apgūt nevar. 

I.Norenberga jautā, kas ir bijis par iemesliem Finanšu ministrijas 

iebildumiem? 

J.Skujeniece atbild, ka pēc ministriju izvērtējuma ir situācija, ka tiks sagatavoti 

pilnīgi jauni noteikumi. No noteikumiem tiks ņemts ārā atjaunošanas termins, paliks 

tikai konservācija un restaurācija. Kopumā apjoms, kas tika grozīts pēc ministrijas 

ieskatiem, prasās pēc jauniem saistošajiem noteikumiem. Norāda, ka Juridiskā nodaļa 

strādā pie tā, lai aktualizētu šos saistošos noteikumus un, visticamāk, saistošie 

noteikumi apstiprināšanai tiks virzīti jaunajam  domes sasaukumam. 

Plkst.11.24 T.Kalniņa nav pieslēgusies videotiešsaistē. 

I.Norenberga jautā, kas ir tās galvenās iebildes no Finanšu ministrijas? 

Notiek diskusija. 

S.Pētersone atbild, ka I.Krēķe atbildēs uz šo jautājumu un deputātiem nosūtīs. 



Notiek diskusija. 

 

A.Astrātovs informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā 

nepiedalīsies. 

 

Ar 13 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, G.Sebris, D.Feldmane, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, I.Norenberga, 

K.Kalniņš) [A.Astrātovs balsojumā nepiedalās], pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.198 “Par atbalsta piešķiršanu konkursa  “Dari Talsu novadam” 

pretendentiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

16. 

Par Eksporta ielu Talsos, Talsu novadā  

S.Pētersone, E.Libere 

 

E.Libere ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.199 “Par Eksporta ielu Talsos, Talsu novadā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

17. 

Par IK “RAMBULES” iesniegumu  

S.Pētersone, R.Riekstniece 

 

R.Riekstniece ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

Plkst.11.28 I.Norenberga nav redzama videotiešsaistē. 

 

Ar 11 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, K.Kalniņš), pret nav, 2 

atturas (A.Spēks, G.Zeberiņa), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.200 “Par IK “RAMBULES” iesniegumu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 



18. 

Par siltumtrases posma izbūvi Raiņa ielā 10A, Valdemārpils, Talsu novads  

S.Pētersone, A.Aveniņš 

 

A.Aveniņš ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

Plkst.11.30 I.Norenberga un T.Kalniņa pievienojas videotiešsaistē. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.201 “Par siltumtrases posma izbūvi Raiņa ielā 10A, 

Valdemārpils, Talsu novads”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

19. 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu namsaimnieks” līdzdalības 

izvērtējumu  

S.Pētersone, B.Garance, I.Norenberga 

 

B.Garance ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

I.Norenberga jautā, vai vismaz daļai no līdzdalības izvērtējumā iekļautajiem 

secinājumiem un ieteikumiem nevajadzētu noteikt konkrētu termiņu? 

B.Garance atbild, ka šis termiņš tiks noteikts, kad tiks izdots kapitāldaļu 

turētāja lēmums, pamatojoties uz šo izvērtējumu, kādā laika periodā tas ir jāievēro. 

I.Norneberga jautā, vai tas nav jāparedz šajā domes lēmuma? 

S.Pētersone atbild, ka nē, jo tas ir kapitāldaļu turētāja lēmums. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.202 “Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu 

namsaimnieks” līdzdalības izvērtējumu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20. 

Par Talsu tautas nama maksas pakalpojumiem  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa, M.Krotovs 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Notiek diskusija. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.203 “Par Talsu tautas nama maksas pakalpojumiem”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

21. 

Par Talsu tautas nama telpu un teritorijas nomas maksu Lielajā ielā 17, Lielajā 

ielā 19/21, un Jaunatnes ielā 1A, Talsos, Talsu nov.  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.204 “Par Talsu tautas nama telpu un teritorijas nomas maksu 

Lielajā ielā 17, Lielajā ielā 19/21, un Jaunatnes ielā 1A, Talsos, Talsu nov.”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

22. 

Par Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra maksas pakalpojumiem  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.205 “Par Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra maksas 

pakalpojumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 



23. 

Par Balgales pagasta pārvaldes nedzīvojamās ēkas "Katlu māja" telpu nomas 

maksu Dursupē, Balgales pag., Talsu nov. 

S.Pētersone, I.Lagzdiņa, M.Krotovs, J.Upmalis 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.206 “Par Balgales pagasta pārvaldes nedzīvojamās ēkas "Katlu 

māja" telpu nomas maksu Dursupē, Balgales pag., Talsu nov.”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

24. 

Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no ceļu un ielu fonda 

rezerves fonda līdzekļiem  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa, I.Norenberga 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu.  

 

I.Norenberga jautā, vai pie izpilddirektora atskaites tiks sniegta informāciju 

par pašu projektu? 

S.Pētersone – jā.  

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.207 “Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no 

ceļu un ielu fonda rezerves fonda līdzekļiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 



25. 

Par finansējuma piešķiršanu Īves pagasta pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.208 “Par finansējuma piešķiršanu Īves pagasta pārvaldei no 

nekustamās mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

26. 

Par finansējuma piešķiršanu Valdgales pagasta pārvaldei no nekustamās mantas 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem 

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

Plkst.11.45 E.Demiters nav redzams videotiešsaistē. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, 

T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.209 “Par finansējuma piešķiršanu Valdgales pagasta pārvaldei no 

nekustamās mantas atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

27. 

Par ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes pamatskolā vasaras 

nometņu dalībniekiem  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, 

T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.210 “Par ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes 

pamatskolā vasaras nometņu dalībniekiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

28. 

Par Covid-19 sertifikāta izdrukas pakalpojumu  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

Plkst.11.47 E.Demiters pievienojas videotiešsaistē. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.211 “Par Covid-19 sertifikāta izdrukas pakalpojumu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

29. 

Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 

2, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā  

S.Pētersone, I.Bruzgule, K.Kalniņš 

 

I.Bruzgule ziņo par sagatavoto lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.212 “Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem 

dzīvokļa īpašumam Nr. 2, “Saulkrasti”, Tiņģerē, Īves pagastā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 



 

30. 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0177, Blaumaņa iela 45, 

Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu  

S.Pētersone, I.Bruzgule 

 

 

I.Bruzgule ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.213 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0177, 

Blaumaņa iela 45, Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

31. 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0175, Blaumaņa iela 35, 

Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu  

S.Pētersone, I.Bruzgule 

 

I.Bruzgule ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.214 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8813 005 0175, 

Blaumaņa iela 35, Sabilē,  atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

32. 

Par nomas izsoles noteikumiem nekustamā īpašuma ar kadastra Nr. 8846 002 

0174,“Dīriņi”, Balgales pagastā, daļai 27,5 ha platībā  

S.Pētersone, I.Bruzgule 

 

I.Bruzgule ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, 

G.Zeberiņa, K.Kalniņš), pret nav, 1 atturas (I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.215 “Par nomas izsoles noteikumiem nekustamā īpašuma ar 

kadastra Nr. 8846 002 0174,“Dīriņi”, Balgales pagastā, daļai 27,5 ha platībā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.54 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Deputātiem iebildumu nav. 

Plkst.13.00 tiek atsākta sēde. 

 

 

Informatīvā daļa 

1. 

Izpilddirektores pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S.Pētersone, I.Krēķe, A.Lagzdiņš, I.Norenberga, G.Sebris, A.Astrātovs 

 

I.Krēķe informē, ka izpilddirektora pārskats un projektu progresa ziņojums uz 

18.jūniju, ir izsūtīts deputātiem. Min, ka projektu progresa ziņojums ir mazliet 

pamainīts, atspoguļojot tajā vairāk informācijas, nekā tas bija līdz šim.  Norāda, ka   

neviens jautājums no deputātiem e-pastā nav ticis saņemts. 

Dod vārdu A.Lagzdiņam, lai sniegtu atbildi uz I.Norenbergas uzdoto 

jautājumu par projektu Stendē. 

A.Lagzdiņš informē, ka, tā kā dotajā brīdī objektu uztur pašvaldība, ceļa 

braucamās daļas segums tiek uzturēts, atputekļots un profilēts. Atkarībā no lietavu 

intensitātes un vispārējā ceļa seguma stāvokļa, ko regulāri monitorē pagasta pārvalde, 

ceļa seguma greiderēšana un atkārtota atputekļošana ir plānota jūlija otrajā pusē. 

Informē, ka saskaņā ar starp pašvaldību un būvuzņēmēju parakstītajā objekta 

pieņemšanas-nodošanas aktā minēto līdz 30. jūnijam, pusēm ir jāvienojas par faktiski 

veikto darbu apjomu un objektā piegādāto materiālu apmaksu. Būvuzņēmējam līdz 

18. jūnijam bija pienākums iesūtīt nepieciešamo dokumentāciju. Būvuzņēmējs ar 

vienas dienas kavējumu šo aprēķinu formas ir iesniedzis, kuras pašvaldības speciālisti 

piesaistot būvuzraudzības veicēju un projektētāju pārstāvi ir izvērtējuši. 

Būvuzņēmējam ir uzdoti papildu jautājumi, uz kuriem atbildes jāsniedz šīs dienas 

laikā. Pēc atbilžu saņemšanas pašvaldība nosūtīs būvuzņēmējam vienošanās projektu 

ar pievienotu darba un materiālu apjomu aprēķiniem. Pēc vienošanās noslēgšanas būs 

precīzi skaidrs nepieciešamās būvapjomu korekcijas projekta ekonomiskajā sadaļā. 

Ņemot vērā to, ka atkārtotā iepirkuma nolikums ir sagatavots, šo iepirkumu ir plānots 

izsludināt jūlija mēnesī. Papildus informē, ka, ņemot vērā tuvākajos mēnešos 

gaidāmās graudu piegādes Stendes pilsētā, pašvaldība tikās ar graudu pieņēmēju 

pārstāvjiem, lai uzklausītu iespējamās bažas vai jautājumus saistībā ar esošo situāciju, 

ar noņemtajiem ielu segumiem. Ņemot vērā iegūto informāciju par to, ka lielākās 

piegādātāju plūsmas ir no Lībagu puses, nekādas papildu darbības attiecībā uz Stacijas 



ielu netiek veiktas. Norāda, ka ir vienojušies par aktīvas komunikācijas uzturēšanu un 

reaģēšanu gadījumos, ja radīsies kādas problēmas. 

 

I.Norenberga jautā, par Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas paveikto –

pansionāta “Lauciene”, Talsu Valsts ģimnāzijas, Iepirkuma komisijas izvērtējumu. 

Jautā, kas tiek vērtēts un, kad gaidāmi rezultāti? 

I.Krēķe atbild, ka pansionātam “Lauciene” notiek izvērtējums par esošo ēku. 

Norāda, ka tiek veikts vērtējums par to, kādas vēl būtu alternatīvas veidot pansionātu 

citā ēkā. Min, ka izvērtējuma rezultāts varētu būt pēc diviem, trim mēnešiem. 

Informē, ka Talsu Valsts ģimnāzijai notiek izvērtējums projekta dokumentācijai.  

I.Norenberga jautā, kad ir gaidāmi rezultāti? 

I.Krēķe atbild, ka šī komisija vēl darbu nav beigusi, un rezultāti, viņasprāt, ir –  

jūlija sākums. 

I.Norenberga jautā, ja to pieļaus epidemioloģiskā situācija valstī, vai skolēni 

septembrī varēs apmeklēt skolu klātienē, vai darbi būs beigušies? 

G.Sebris atbild, ka šobrīd būvdarbi notiek un termiņš ir jūlija beigas, kad tiem 

ir jābūt pabeigtiem. Ja būvnieks pieturēsies pie vienošanās paredzētajiem darba 

apjomiem, tad nekādi pagarinājumi vairs netiek plānoti un darbi ir jāpabeidz.  

No plkst.13.12-13.14 T.Kalniņa nav pieslēgusies videotiešsaistē. 

Norāda, ka ir jāveido darba grupa, lai plānotu darbus, lai darbu atsāktu. 

Notiek diskusija par Talsu 2. vidusskolas plānotajiem remontdarbiem. 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Plkst.13.14 tiek slēgta sēdes publiskā daļa. 

Plkst.13.14 S.Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.21 aiziet G.Zeberiņa. 

Plkst.13.21 aiziet T.Kalniņa. 

Plkst.13.24 tiek atsākta sēdes slēgtā daļa. 

 

Piedalās  deputāti: S.Pētersone,  N.Tropiņš,  E.Demiters,  D.Karols,  M.Krotovs, 

A.Spēks,  G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  N.Krūze,  O.Solovjovs, 

I.Norenberga, K.Kalniņš. 

 

Citi: I.Krēķe, E.Veide, A.Lagzdiņš, I.Lagzdiņa, I.Fedko, A.Korulis, J.Kārklevalks, 

A.Lorence, E.Grīnberga. 

 

 

Informatīvā daļa 

2. 

Par Rīcības izvērtēšanas komisijas ziņojumu  

 

[..] 

 



Ar 12 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, D.Karols, M.Krotovs, A.Spēks, 

G.Sebris, I.Norenberga, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, K.Kalniņš), 

pret nav, 1 atturas (E.Demiters), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt protokollēmumu: 

1.Uzdot izpilddirektoram organizēt iepirkuma dokumentācijas izvērtējumu, 

pamatojoties uz secinājumiem ziņojumā par protokola neesamību un nepilnībām, 

fiksēt šo faktu.  

            2. Izstrādāt iekšējo kontroles mehānismu, lai Iepirkumu komisijas protokoli 

būtu kvalitatīvi un savlaicīgi sagatavoti. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.14.43 

     

Sēdes vadītāja     (paraksts*)  S.Pētersone 

Parakstīts 06.07.2021. 

 

 

Protokolētāja     (paraksts*)  E.Grīnberga 

Parakstīts 06.07.2021.        

 

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU 

UN SATUR  LAIKA ZĪMOGU 

 


